
                               Pozemkové spoločenstvo Urbárska spoločnosť 067 67  Ulič 

 

                                           ZÁPISNICA č. 2 
 

z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva urbárska spoločnosť Ulič 

 

 

Konaná dňa: 28.04.2024 

 

Prítomní:  Martin Makarovič, Vladislav Hrabovčák, Marián Jurco,  Martin Roman, Vasiľ Baran 

Hostia: --------- 
Miesto konania: Ulič 207 

 

Program: 1. Otvorenie 

                        2. Plnenie uznesení z VZ 

                        3.Informácia o ťažbe a spracovaní palivového dreva 

                        4.Ostatné 

                        5.Záver 

                   

 

                        Rokovanie výboru otvoril a viedol: Martin Makarovič 

 

 

K bodu 1:   Otvorenie 

 

- otvoril a viedol Martin Makarovič 

- privítal členov výboru 

- oboznámil prítomných s programom rokovania a navrhol , aby sa za jednotlivé body programu 

hlasovalo naraz. 

 

K bodu 2: Plnenie uznesení z VZ 

 

- výbor sa začal zaoberať plnením uznesení z valného zhromaždenia spoločenstva. Predseda informoval 

výbor o schválení peňažnej náhrady za obmedzenie hospodárenia v časti Javorník a okolí. Ďalej predseda 

informoval, že pracuje s OLH Milanom Pirošom na žiadosti úhrady z CHVU / Chránené vtáčie územia/. Až 

po prijatí spomenutých platieb sa výbor začne zaoberať uznesením VZ a to zabezpečením strojového 

zariadenia na prípravu štiepaného dreva.  

- tak ako bolo povedané na VZ,  výbor dal 30 dňovú lehotu na otvorenie živnosti, ktorá by vyriešila spôsob 

úhrady za štiepanie dreva. Ku dňu stretnutia výboru nikto nepredložil návrh otvorenia živnosti. Predseda 

oslovil aj dvoch členov výboru/ Baran, Hrabovčák/, ktorí sú v dôchodkovom veku, aby pomohli a otvorili si 

živnosť, ale obaja členovia túto ponuku odmietli. Predseda preto skonštatoval, že sám popracuje na 

možnosti ako vyriešiť tento problém. 

 

 

K bodu 3: Informácia o ťažbe a spracovaní palivového dreva 

 

- od konania VZ začal predseda s rozvozom deputátov. Dub máme vyťažený v objeme cca 150m3 a buka 

sme zabezpečili výmenou za guľatinu duba. Aktuálne začala po prestávke spôsobenej PN nášho ťažbára 

práca v porastoch duba a preto máme dostatok palivového dreva na deputáty. Deputáty sa vozia od konca 

Uliča /Kasičová K./ a obsahujú polovicu buka a polovicu duba.  

  

 

 

K bodu 4: Ostatné 
 



- predseda informoval výbor spoločenstva, že 19.3.2024 po telefonickom rozhovore prijal rezignáciu 

predsedu Dozornej rady PSUS Ulič Vladimíra Chochruna. Ako dôvod odstúpenia z funkcie bol uvedený zlý 

zdravotný stav a pracovná vyťaženosť. Predseda osloví členov DR, aby si medzi sebou zvolili nového 

predsedu a ak sa tak nestane,  tak  Dozorná rada PSUS Ulič bude preto až do najbližšieho VZ a novej voľby 

predsedu pracovať bez predsedu.  

- pod elektrickým vedením VN, ktoré sa nachádza na našich parcelách sa bude vykonávať výrub náletových 

drevín. Oslovil ma Bunča M., že on chce vykonať výrub. Po dohode s kontaktnou osobou z VSD sa po 

skončení ochrany vtákov začne so spomínaným výrubom. 

- predseda ďalej výbor informoval výbor o spoločnej iniciatíve súkromných vlastníkov lesov a pozemkov 

v NP Poloniny, aby sa čo najviac zabezpečila ochrana a rozvoj súkromného majetku v NP a to vytvorením 

prírodného parku.  

 

 

 

K bodu 5: Záver 
 

- ku všetkým bodom programu sa hlasovalo naraz , výbor ich jednohlasne schválil. 

- predseda sa poďakoval prítomným členom výboru za trpezlivosť a ukončil stretnutie výboru. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnicu napísal: Martin Makarovič  ........................................................ 

 

Zápisnicu overil: Jurco Marián   ....................................................... 

 

 

 

 

               

               

 

 

 

 

V Uliči: 28.04.2024                                                                                   Predseda PS US Ulič 

 

 

 
 


